
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 2. september 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 539
Hvordan mener ministeren, at medarbejderrepræsentanterne er bedre stillet
med den nuværende lovgivning, når tillidsrepræsentanter fra fx Grundfos til-
bage i 2013, hvor lovgivningen var stort set identisk, udtalte til Avisen.dk at li-
gelønsarbejdet foregik i blinde fordi: ”virksomheden har så stort spillerum til
selv at udforme statistikken, at der kan tegnes næsten et hvilket som helst bil-
lede af fordelingen af løn mellem mænd og kvinder”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Rasmus
Horn Langhoff (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Langhoff@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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